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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VI 

Úřad městského obvodu Pardubice VI – OES 

Kostnická 865, Svítkov, 530 06 Pardubice 

 

Zápis 

z VIII. zasedání 

Zastupitelstva městského obvodu Pardubice VI 

 

konaného dne 17. června 2024 od 17:00 hodin  

v sále objektu Opočínek č.p. 53 
 

Přítomni: PhDr. Petr Králíček, Tomáš Rambousek, Mgr. Martin Vencl, Mgr. Martin Kratochvíl, 

Hynek Štichauer, Ing. František Socha, Ph.D., doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D., Ing. Michal 

Pilař, Robert Klčo, Ing. Tomáš Pelikán, Bc. Tomáš Lauryn, Ing. Helena Dvořáčková 

 

Hosté:       Ing. Simona Hývlová, vedoucí OES ÚMO Pardubice VI 

                  Bc. Petr Komžák, vedoucí OIDŽP ÚMO Pardubice VI 

Ing. Aleš Herák, tajemník ÚMO Pardubice VI 

Věra Žáčková, referentka OES ÚMO Pardubice VI-zapisovatelka 
 

 

Omluven: Jiří Chmelík, Ing. Ondřej Karas, Daniel Křivka 

 

Nepřítomen:  

 

Zasedání zahájil starosta PhDr. Petr Králíček v 17:00 hod., přivítal přítomné a konstatoval, 

že podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva a zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. 

 

Volba pracovního předsednictva, návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu: 

 

Do pracovního předsednictva byli navrženi a zvoleni: 

PhDr. Petr Králíček – předsedající, Ing. František Socha, Ph.D., Ing. Tomáš Pelikán 
 

Hlasování: 12 pro 

 

Do návrhové komise byli navrženi a zvoleni: 

Mgr. Martin Kratochvíl, Ing. Michal Pilař 

 

Hlasování: 12 pro 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: 

Robert Klčo, Bc. Tomáš Lauryn 

 

Ověřovatelé souhlasí 

 

Zapisovatelkou byla určena: 



2 

 

Věra Žáčková 
 

Starosta konstatoval, že zápis ze VII. řádného zasedání ZMO Pardubice VI byl ověřen, 

usnesení vyvěšena na úřední desce.  

 

Bez rozpravy 

 

Hlasování: 12 pro  

 

 

Starosta seznámil přítomné s programem zasedání, který byl zveřejněn na úřední desce. 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI - předkladatel Petr Králíček 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – 

předkladatel Michal Pilař 

3. Závěrečný účet – hospodaření MO Pardubice VI za rok 2023 - předkladatel Martin Vencl 

4. II. – IV. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2024 - předkladatel Martin Vencl 

5. Vysokorychlostní trať v Pardubickém kraji - předkladatel Petr Králíček 

6. Diskuse, beseda s občany  

 

Rozprava: 

p. starosta představuje hosta pana Jaroslava Winklera, který připravuje knihu o Zlaté přilbě. 

Rád by požádal o příspěvek na tuto knihu a seznámil zastupitele s obsahem knihy.   

 

p. starosta navrhuje rozšířit program dnešního zasedání o bod č.7 – Žádost o poskytnutí dotace 

z rozpočtu MO Pardubice VI na rok 2024 pro subjekt Vzděláním a sportem k sebevědomí s.r.o. 

Dále p. starosta navrhuje tento bod projednat za bodem č. 1. 

 

 

Nově navržený program: 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI - předkladatel Petr Králíček 

 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – 

předkladatel Michal Pilař 

3. Závěrečný účet – hospodaření MO Pardubice VI za rok 2023 - předkladatel Martin Vencl 

4. II. – IV. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2024 - předkladatel Martin Vencl 

5. Vysokorychlostní trať v Pardubickém kraji - předkladatel Petr Králíček 

6. Diskuse, beseda s občany  

7. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu MO Pardubice VI na rok 2024 pro subjekt 

Vzděláním a sportem k sebevědomí s.r.o. - předkladatel Petr Králíček 

 

Hlasování: 12 pro 

 

 

Zápis ze zasedání: 
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Bod programu č. 1:  

Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního řádného 

zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu.  
 

Rozprava:  

pí. Dvořáčková – dotazuje se, zda se v období posledních 3 měsíců konalo nějaké grémium 

starostů ke změně statutu města směrem k financování městských obvodů Má informaci, že je 

snaha z ODS, aby obvody neměly tolik peněz. 

p. starosta – starostové nebyli pozváni na žádné takové jednání. Takové snahy jsou každé 

volební období, oficiálně se o ničem nejednalo. 

p. Lauryn – dotazuje se na zrušení Zadávacího řízení dopravní studie ve Starých Čívicích 

a na semafory ve Starých Čívicích. 

p. tajemník – nikdo nepodal nabídku. 

p. starosta – s p. Křivkou a s p. Komžákem řešíme umístění semaforu do Starých Čívic buď 

na křižovatku Chotkovu nebo křižovatku Kokešovu. Snaha z naší strany byla na některou 

křižovatku umístit semafor pro vyjíždějící auta na silnici I/2 z Kokešovy ulice s ohledem 

i plánované výstavby 70-80 domů v této lokalitě. 

p. Komžák – studie, kterou jsme poptávali měla řešit zjištění intenzit současných a možný nárůst 

budoucích intenzit. 

tajemník - intenzita provozu k instalaci semaforů tam momentálně není a ani s plánovanými 

domy tam nebude. PČR to povolí, pouze na základě studie, která prokáže zvýšený provoz. 

p. Lauryn – dotazuje se na důvod zrušení zadávací studie lávky přes Bylanku. 

p. starosta – zadali jsme projektovou dokumentaci na budoucí realizaci výstavby lávky přes 

Bylanku z ul. Žižkova k terminálu letiště. 

pí. Dvořáčková – dotazuje se na důvod zadání veřejné zakázky malého rozsahu - audit procesu 

zadávání veřejných zakázek a z provedených auditů nemáme výstupy z MmP. 

p. starosta – bude na jednání další RMO. Důvod je ten, že jsme chtěli prověřit správnost postupů 

při zadávání veřejných zakázek.  

p. Lauryn - bylo by možné zasílat zápisy z jednání místních komisí? Zápisy z komisí nemůže 

dohledat. 

p. starosta – některé komise nevytvářejí zápis ze svého jednání, není tedy co poslat. 

p. Pejchal – komentuje výsledky rozborů vody z Kokešovské studánky. 

p. Lauryn – dotaz na prodloužení termínovaného vkladu, bude se dále prodlužovat? 

p. starosta - vysvětluje, že rada prodloužila termínovaný vklad v rámci oprávnění o 6 měsíců 

z důvodu zdržení plnění investičních akcí. Finanční prostředky bychom v současné době tedy 

nevyužili. Pokud by se znovu uzavírala smlouva o termínovaném vkladu, muselo by dojít ke 

schválení zastupitelstvem. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2024-82 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere tuto zprávu na vědomí. 

 

Hlasování: 11 pro 

1 se zdržel (Lauryn) 

 

 

Bod programu č. 7: 
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Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu MO Pardubice VI na rok 2024 pro subjekt Vzděláním a 

sportem k sebevědomí s.r.o. – předkladatel Petr Králíček 

p. starosta předává slovo panu Winklerovi  

Pan Winkler prezentuje své projekty, představuje knihy, které už vyšly. Představuje 

připravovanou knihu o Zlaté přilbě.  

 

Rozprava:  

p. Vencl – dotazuje se, jaký je plánovaný náklad a rozpočet a kolik by chtěli přispět od městského 

obvodu? 

p. Winkler – chtěli bychom přispět 50 tis. Kč, standardní náklad je 1 tis. kusů, rozpočet nelze 

v tuto chvíli vyčíslit. 

p. Lauryn – ptá se, kam půjde zisk z knížek? 

p. Winkler – je otázka, zda nějaký zisk bude. 

p. Pilař – dotazuje se, jaké je další spolufinancování přípravy knihy. 

p. Winkler – budeme jednat s městem a Hospodářskou komorou.  

p. Vencl – z pozice předsedy Finančního výboru navrhuje částku 10,0 tis Kč. 

p. Lauryn – zmiňuje předpis č. 27, tato žádost by se měla stáhnout a postupovat podle předpisu 

č. 27. 

p. starosta – upřesňuje, že zastupitelstvo nemůže schválit poskytnutí finančních prostředků 

v této výši, tzn. podle zákona bude o poskytnutí rozhodovat rada. Zastupitelstvo bude v tomto 

případě vyjadřovat souhlas s poskytnutím a výši poskytnutých finančních prostředků 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2024-83 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI souhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu MO Pardubice VI 

na rok 2024 pro subjekt Vzděláním a sportem k sebevědomí s.r.o. ve výši 10 tis. Kč 

na vznikající knihu o Zlaté přilbě. 

 

Hlasování: 9 pro 

3 zdrželi se (Rambousek, Lauryn, Dvořáčková) 

 

 

Bod programu č. 2:  

Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – předkladatel 

Michal Pilař 

p. Pilař uvedl tento bod programu 
 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2024-84 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) souhlasí se způsobem, kterým Rada MO Pardubice VI provedla kontrolu usnesení ze svých 

schůzí, 

b) vypouští z evidence usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2023-59  Z2024-77  Z2024-78 

Z2024-79  Z2024-81 

c) ponechává v evidenci usnesení ZMO Pardubice VI č. 
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Z2022-128  Z2023-66  Z2023-71 

Z2023-72  Z2023-73  Z2023-74 

Z2024-80 

 

Hlasování: 12 pro 

   

 

Bod programu č. 3:  

Závěrečný účet – hospodaření MO Pardubice VI za rok 2023I. rozpočtové opatření MO 

Pardubice VI v roce 2024 - předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2024-85 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) bere na vědomí předloženou zprávu Závěrečný účet – hospodaření Městského obvodu 

Pardubice VI za rok 2023 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

Statutárního města Pardubic za rok 2023 ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení, 

b) bere na vědomí výsledek uvedený ve Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření 

Statutárního města Pardubic za rok 2023, 

c) souhlasí s celoročním hospodařením MO Pardubice VI bez výhrad. 

 

Hlasování: 12 pro 

 

 

Bod programu č. 4:  

II. – IV. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2024 - předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

pí. Dvořáčková – dotazuje se na areál Na Pašti, konkrétně na výpůjčku. 

p. starosta, p. Rambousek, p. tajemník – zatím nebyla výpůjčka schválena Radou města. 

p. Lauryn – požaduje hlasovat samostatně každé rozpočtové opatření zvlášť. 

 

Navržené usnesení: 

1) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) bere na vědomí II. – III. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2024 ve znění 

přílohy č. 1 - 2 tohoto usnesení. 

b) schvaluje IV. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2024 ve znění přílohy č. 3 

tohoto usnesení 

 

Hlasování o bodu a) navrženého usnesení 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2024-86 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 
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a) bere na vědomí II. – III. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2024 ve znění 

přílohy č. 1 - 2 tohoto usnesení.  

 

Hlasování: 11 pro 

  1 zdržel se (Lauryn) 

 

Hlasování o bodu b) navrženého usnesení 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2024-87 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

b) schvaluje IV. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2024 ve znění přílohy č. 3 

tohoto usnesení. 

 

Hlasování: 12 pro 

 

 

Bod programu č. 5:  

Vysokorychlostní trať v Pardubickém kraji - předkladatel Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu  
 

 

17:58 h. odchází p. Pelikán 

 

Rozprava:  

p. starosta – informuje o vybrané trase VRT, která vede nejdál našeho obvodu. 

p. Kratochvíl a p. Klčo – diskutují o trase VRT a o zbylých variantách trasy. 

p. Kratochvíl – chce zaslat všechny navržené trasy Vysokorychlostní tratě. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2024-88 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI podporuje řešení varianty 1 trasy vysokorychlostní trati 

v Pardubickém kraji. 

 

Hlasování:  11 pro 

 

 

Bod programu č. 6:  

Diskuse, beseda s občany 

p. Lauryn – dotazuje se, zda se něco ví o plánovaném novém výcvikovém středisku pro stíhačky 

F35.  

p. Klčo – reaguje, že toto je věc Armády ČR. 

p. Lauryn – požaduje, aby se nám k tomu někdo vyjádřil. zda někdo ví, co se bude dít, aby nám 

k tomu někdo něco řekl, zda by někdo z města se mohl vyjádřit, zejména dopad na životní 

prostředí, jak bude okolí ohroženo spadem. 

p. starosta – nemáme žádnou oficiální informaci. Požádáme velitele správy letiště, zda nám 

poskytne informace o záměru modernizace pardubického letiště a to včetně ohrožení spadem.  

p. Kratochvíl – dotazuje se, zda dochází k porušování zákonných norem ze strany EBA?  

p. starosta – EBA neporušuje územní rozhodnutí z roku 1998. 
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Starosta poděkoval přítomným za účast, pozval je na IX. řádné zasedání ZMO Pardubice VI, 

které se bude konat v pondělí 09.09.2024 v sále Hospody u Pilařů v Popkovicích a ukončil 

zasedání v 18,15 hod. 
 

 

Zapsala: Věra Žáčková 

 

Tento zápis byl vyhotoven dne 19.06.2024 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Robert Klčo v.r. 

dne: 25.06.2024 

 

Bc. Tomáš Lauryn v.r. 

dne: 24.06.2024 

 

 

dne: 25.06.2024 

                

                                                                                                           PhDr. Petr Králíček v.r. 

                 starosta MO Pardubice VI  


